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Zápisnica č. 15 

 

zo zasadnutia Rady školy pri Hotelovej akadémii, 
 

Južná trieda 10, Košice, ktoré sa konalo dňa 24 . 02. 2020 
 
 
 
 
 
 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

PROGRAM: 

 
1. Hodnotenie plnenia koncepčných zámerov školy za rok 2019 

2. Správa o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2019 

3. Informácia o výsledkoch výchovno-vzdelávacej činnosti školy za 2. štvrťrok šk. roka 

2019/2020 

4. Informácia o prijímaných žiakov v jednotlivých učebných a študijných odboroch pre šk. rok 

2020/2021 

5. Rôzne 

6. Uznesenie a záver 
 
 
 

Zasadnutie rady školy otvorila predseda rady školy Ing. Rastislav Batromij a skonštatoval, že všetky 

úlohy z uznesenia predchádzajúceho zasadnutia sú splnené. 

 

Zasadnutie ďalej prebiehalo podľa programu. 
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K bodu č. 1 

 

Pán riaditeľ školy radu školy informoval plnení koncepčných zámerov z roku 2019. 

Informoval radu školy o ďalšom vývoji obnovy  zariadenia a vybavenia školského internátu 

v priestoroch budovy, a fungovania školskej jedálne v priestoroch reštaurácie Hotelovej akadémie.  
 
 
 

K bodu č. 2 

 

Správu o hospodárení školy za rok 2019 predniesol riaditeľ školy, v ktorej vyhodnotil tak 

hlavnú činnosť z ekonomickej stránky a predbežnú správu z podnikateľskej činnosti. Poukázal na 

nedostatky a vyzdvihol opatrenia, ktoré je neustále nevyhnutné prijímať v hlavnej aj podnikateľskej 

činnosti, a tým zefektívniť činnosť organizácie. Záverom oboznámil členov rady školy s 

predbežným hospodárskym výsledkom za rok 2019. 

 

 

 

K bodu č. 3 

 

Riaditeľ školy predniesol rade školy správu o výchovno-vzdelávacej činnosti a jej výsledkoch za 

2. štvrťrok šk. roka 2019/2020 na základe analýzy, vedenia školy. Poukázal na prospech jednotlivých 

tried, dochádzku žiakov – počet ospravedlnených a neospravedlnených hodín. Hodnotil výchovné 

opatrenia.  

 
 
 
 

K bodu č. 4 

 

Riaditeľ školy v zastúpení vedenia školy predniesol rade školy správu o počte schválených tried 

a žiakov na šk. rok 2020/2021 na základe všeobecno-záväzného nariadenia KSK, pričom rada školy 

diskutovala o potrebe zvýšiť počet prijatých žiakov v študijnom odbore hotelová akadémia.  
 
 

K bodu č. 5 

 Členovia rady školy , konkr. p. Pituk riešil s riaditeľom školy organizáciu hygienických postupov 

v hotelovej časti a školskej časti. P. Pituk sa pýtal, či vedenie školy zaujalo nejaký postup v prípade 

výskytu koronavírusu. Riaditeľ školy vysvetlil, že postupuje v súlade s opatreniami RÚVZ. 
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K bodu č. 6 

 

 

UZNESENIE 
 

Rada školy pri Hotelovej akadémii, Južná trieda 10, Košice: 
 

A. Berie na vedomie: 
 

a. hodnotenie koncepčných zámerov školy za rok 2019, 

b. správu o výsledkoch hospodárenia školy za rok 2019, 

c. správu o výchovno-vzdelávacej činnosti za II. štvrťrok šk. rok 2019/2020, 

d. informáciu o počte prijímaných žiakov na šk. rok 2020/2021, 
  
 
 

 

Košice 24. 02. 2020 
 

Zapísala: MVDr. Anna Karnižová 
 
 
 
        Ing. Rastislav Batromij 

predseda RŠ 


